
 

 

 

 

 

 

Zagreb,13.travnja 2017. 

Broj: 153/2017 

 

                                               - ŽUPANIJSKIM BOĆARSKIM SAVEZIMA 

                                            - ČLANOVIMA SKUPŠTINE 

 

 

 

I  Z  V  J  E  Š  Ć  E 

 

SA  IZVJEŠTAJNO-IZBORNE SJEDNICE SKUPŠTINE ODRŽANE  

8.TRAVNJA 2017. GODINE  

U RIJECI,BC PODVEŽICA, F.MATKOVIĆA 1 

 

NAZOČNI ČL.  

SKUPŠTINE: 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

ODSUTNI ČLANOVI:                                    

1. Ivan Matekalo (Brodsko-posavska županija) 

2. Tanja Grubiša, 3. Denis Peršić, 4. Kristijan Klarić, 5. Franko Buda 6. 

Loris Matković  (Istarska županija); 

7. Krešo Troskot, 8. Jakov Čović (Osječko-baranjska županija); 

9. Sanjin Linić, 10. Dino Blečić 11. Serđo Samblić (zamjenski za 

Miljenka Butkovića), 12. Dragan Putica 13. Sandro Gulja (zamjenski 

član za Davora Ćušku)  (Primorsko-goranska županija); 

14. Ante Jurjević, 15. Matejas Jozipović, 16. Tonči Kragić (Splitsko-

dalmatinska županija); 

17.  Joso Bašić (Šibensko-kninska županija); 

18. Dražen Kovačević, 19. Željko Burger (Vukovarsko-srijemska 

županija); 

20.  Tomislav Ćurko, 21. Željko Sabalić (Zadarska županija); 

22. Josip Bilić (zamjenski član za StipicuRavančića) (Zagrebačka 

županije) 

23. Mario Milanović-Litre, 24. Petar Buljat (Zagrebački boćarski savez) 

 

  

 

25. Ivo Miletić, 26. Velimir Galov i 27. Štefi Ljubimir (svi članovi BS 

Dubrovačko-neretvanske županije) 

28. Rajko Žižić (BS Šibensko-kninske županija) 

29. Mladen Škoda (BS Zadarske županije) 

 

  

 

OSTALI NAZOČNI: Lukrecija Zanki - Glavna tajnica HBS-a, 

Damir Jasić, Slobodan Marelja - Bošnjak,  Davor Perica, Dragan Gracin, 

Marko Mrkonjić, Branko Boban, Nedjeljko Vrsaljko, Čedo Vukelić 
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Predsjednik Saveza Dragan Putica otvorio je sjednicu, pozdravio sve prisutne.  

 
AD 0 – IZBOR ZAPISNIČARA, OVJEROVITELJA ZAPISNIKA (2 ČLANA) I KOMISIJE ZA VERIFIKACIJU 
MANDATA (3 ČLANA) 
 

Predsjednik je predložio Glavnu tajnicu za zapisničara što je jednoglasno prihvaćeno. 

Predsjednik je predložio Lorisa Matkovića  i Kristijana Klarića za ovjerovitelje zapisnika što je 
jednoglasno prihvaćeno. 

Predsjednik je za Komisiju za verifikaciju mandata predložio Kristijana Klarića, Niku Pavlovića i 
Željka Sabalića što  je jednoglasno prihvaćeno.  

K.Klarić u ime  Komisije za verifikaciju mandata potvrdio je da je na sjednici prisutno 24 od mogućih  
29 delegata, među kojima su tri (3) zamjenskih delegata. 

Predsjednik je po izvješću Komisije za verifikaciju mandata potvrdio da su sve odluke ove 
Skupštine pravovaljane. 

AD 1  PRIHVAĆANJE DNEVNOG REDA 

 

Predsjednik je predložio  

DNEVNI RED 

0. Izbor zapisničara, ovjerovitelja zapisnika (2 člana) i Komisije za verifikaciju mandata (3 člana) 

I. IZVJEŠTAJNI DIO SKUPŠTINE   

1. Prihvaćanje dnevnog reda 
2. Prihvaćanje zapisnika sa Sjednice Skupštine održane 4. lipnja 2016. godine 
3. Prihvaćanje izvještaja o radu tijela i komisija HBS-a u 2016. godini 

3.1. Izvješće predsjednika saveza HBS-a (D. Putica) 
3.2. Izvješće Nadzornog odbora  
3.3. Financijsko izvješće za 2016. godinu (L.Zanki) 
3.4. Izvješće predsjednika Sportske komisije (D.Peršić) 
3.5. Izvješća o aktivnostima reprezentacija 

3.5.1. Izvješće izbornika seniorske reprezentacije (M.Celija) 

3.5.2. Izvješće izbornika ženske reprezentacije (R. Grižančić) 

3.5.3. Izvješće izbornika reprezentacije do 23 godine (T. Kolobarić) 

3.5.4. Izvješće izbornika reprezentacije do 18 godina (Č.Vukelić) 

3.6. Izvješće predsjednika Zbora sudaca (D. Peršić) 
3.7. Izvješće Disciplinskog suca (I.Zrilić) 
3.8. Izvješće predstavnika HBS-a u HOO-u (D.Ćuška) 

4. Razrješenje predsjednika, dopredsjednika i članova Izvršnog odbora Saveza 

II. IZBOR PREDSJEDNIKA, DOPREDSJEDNIKA I ČLANOVA IZVRŠNOG ODBORA OD 2017. 

DO 2021. GODINE 

- najstariji član Skupštine presjeda Skupštinom do izbora novog predsjednika 

5.   Verifikacija mandata predstavnika u Skupštini Hrvatskog boćarskog saveza za mandatno razdoblje 

2017. – 2021. 

6.   Izbor predsjednika Saveza (čl.57 Statuta) 
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6.1. Predstavljanje kandidata za predsjednika Saveza 
6.2. Glasovanje  
6.3.  Izvješće Verifikacijske komisije o glasovanju za izbor predsjednika 

7.   Izbor dopredsjednika Saveza  (čl.57 Statuta) 

8.   Izbor članova Izvršnog odbora (čl.48 Statuta) 

9. Izbor članova Nadzornog odbora (čl. 64. Statuta) 

III. PLANSKI DIO SKUPŠTINE 

10. Izmjene i dopune Financijskog plana za 2017.godinu 

11. Izmjene i dopune Poslovnika o radu Skupštine 

12. Zahtjev ZUB-a za primanje u članstvo HBS-a 

13. Razno 

 

koji je uz dopunu – da se Podjela priznanja najboljim igračicama i igračima u 2016.godini obavi na 

početku kako sportaši i sportašice ne bi morali čekati do kraja sjednice, 

 

jednoglasno prihvaćen. 

 

Predsjednik Saveza Dragan Putica uručio je priznanja najboljim igračima i igračicama za 

2016.godinu: 

 

- Najbolji kadet – ALEN DRETVIĆ 

- Najbolji junior – MATEO NAČINOVIĆ 

- Najbolja juniorka – CARROLINA BAJRIĆ   (nagradu preuzela majka) 

- Najbolji igrač do 23 godine – BRUNO KRALJIĆ 

- Najbolja seniorka – VIRGINIA BAJRIĆ  

- Najbolji senior – LEO BRNIĆ (nagradu preuzeo Mateo Načinović) 

 

AD 2  PRIHVAĆANJE IZVJEŠĆA SA SJEDNICE SKUPŠTINE OD 2.TRAVNJA 2016.GODINE 

Izvješće sa sjednice Skupštine od 4.lipnja 2016.godine PRIHVAĆENO JE VEĆINOM GLASOVA. 

ZA 23   članova       PROTIV 0    članova               SUZDRŽANI   1      član 

 

 

AD 3   PRIHVAĆANJE IZVJEŠTAJA O RADU TIJELA I KOMISIJA HBS-A U 2016.GODINI 
 
3.1.    Izvješće predsjednika saveza HBS-a (D. Putica) 

 

Izvješće predsjednika HBS-a (D.Putica) JEDNOGLASNO JE PRIHVAĆENO  
 

3.2. Izvješće Nadzornog odbora 

Marino Štefan, član Nadzornog odbora dao je kraće izlaganje o obavljenom nadzoru u Savezu i dao 

izvješće na raspravu. 

M.Jozipović postavio je upit zašto se u financijskom izvješću ne vidi koliko je HBS platio po rješenju 

VŠA-e HOO-a u slučaju žalbe M.Milanovića-Litre, glavna tajnica potvrdila je da se taj podatak može naći 

u tablici financijskog izvješća pod točkom 16 – Rješenje VŠA, a u objašnjenjima uz financijsko izvješće 

je navedeno na što se taj iznos točno odnosi. 

A.Jurjević je postavio pitanje zašto u slučaju njihove žalbe Vijeću sportske arbitraže HBS nije uplatio 

isti iznos HOO-u? 
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Predsjednik i glavna tajnica potvrdili su da su u međuvremenu u pravilnik HOO-a, koji regulira to 

pitanje, unese izmjene i dopune po kojima sada stranka koja izgubi u postupku pred Vijećem sportske 

arbitraže mora refundirati putem HOO-a sredstva za naknadu postupka. 

Izvješće Nadzornog odbora za 2016.godinu JEDNOGLASNO JE PRIHVAĆENO. 

Izvješće Nadzornog odbora nalazi se u privitku ovom izvješću (Prilog 1) i predstavlja njegov sastavni 

dio. 

3.3. Financijsko izvješće za 2016. godinu (L.Zanki) 

Predsjednik je otvorio raspravu po pitanju Financijskog izvješća za 2016.godinu. 

M.Jozipović smatra da je nedopustivo da je Savez pod stavkom prihoda od sponzorstva, žalbi i prelaza 

prihodovao samo 14.000,00 kn. 

Financijsko izvješće za 2016.godinu PRIHVAĆENO JE VEĆINOM GLASOVA. 

ZA 23   članova       PROTIV 0    članova               SUZDRŽANI   1      član 

 

Financijsko izvješće za 2016.godinu nalazi se u privitku ovom izvješću (Prilog 2) i predstavlja njegov 

sastavni dio. 

3.4. Izvješće predsjednika Sportske komisije (D.Peršić) 

 

Izvješće predsjednika Sportske komisije JEDNOGLASNO JE PRIHVAĆENO.  

3.5. Izvješća o aktivnostima reprezentacija 
 

3.5.1. Izvješće izbornika seniorske reprezentacije (M.Celija) 

JEDNOGLASNO PRIHVAĆENO. 

3.5.2. Izvješće izbornika ženske reprezentacije (R. Grižančić) 

JEDNOGLASNO PRIHVAĆENO. 

3.5.3. Izvješće izbornika reprezentacije do 23 godine (T. Kolobarić) 

JEDNOGLASNO PRIHVAĆENO. 

                       3.5.4. Izvješće izbornika reprezentacije do 18 godina (Č.Vukelić) 

JEDNOGLASNO PRIHVAĆENO. 

 

 

3.6. Izvješće predsjednika Zbora sudaca (D. Peršić) 

 

D.Peršić izvijestio je prisutne da je netom prije održavanja ove sjenice Skupštine održana i sjednica 

Skupštine Zbora sudaca HBS-a na kojoj je između ostalog raspravljano o napadima i vrijeđanjima 

sudaca na prvenstvenim utakmicama. ZS HBS-a smatra da se takvi događaji ne mogu izbjeći niti u 

potpunosti spriječiti, međutim smatraju da brzina i način rješavanja disciplinskih postupaka u takvim 

slučajevima nije zadovoljavajuća. Sukladno tome mole IO HBS-a da promptno riješi pokrenute 

disciplinske postupke sukladno disciplinskom pravilniku HBS-a. u protivnom će ZS HBS-a biti 

primoran poduzeti određene mjere. 

 

M.Jozipović smatra da su suci već godinama problem u HBS-u, jer i oni svojim stavovima i ponašanjem 

također mogu doprinositi nesporazumima u Savezu. Nadalje, smatra da nisu svi suci loši, ali se mora 

poduzeti nešto radi onog malog broja sudaca koji su godinama problem koji su još uvijek tu. 
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S.Gulja podsjeća da se ne može igrati susreti bez sudaca te da prvo moramo krenuti od sebe i pomesti 

pred svojim vratima. Skupština HBS-a ima Zbor sudaca koji vrši instruktaže, pa ako netko misli 

zarađivati kao sudac, neka slobodno odsluša instruktaže, polaže za suca i zarađuje. 

M.Dodig uputio je kritiku sucu i predstavniku u Skupštini T.Kragiću i M.Jozipoviću. 

Izvješće predsjednika Zbora sudaca JEDNOGLASNO JE PRIHVAĆENO. 

 

            3.7. Izvješće Disciplinskog suca (I.Zrilić) 

I.Zrilić iznosi ukratko svoje izvješće za 2016.godinu, uz objašnjenje da se brzina ne može zahtijevati i 

forsirati jer brzina i pravičnost ne mogu zajedno. Podsjetio je da je tijekom 2016.godine već bio opdnio 

zahtjev za razrješenjem s dužnosti. 

M.Jozipović upućuje pitanje sucu vezano za ponovljeni postupak u slučaju protiv njega, zašto je u 

presudi naveo da je bilo verbalne i fizičke prijetnje sucu, kad je i sudac u svom iskazu rekao da toga 

nije bilo? Prigovara sucu da je njegovo izvješće smiješno. 

F.Buda ponavlja de je disciplinski sudac HBS-a značajna funkcija. Mi kao Savez moramo poštivati 

hijerarhiju i Statut. Disciplinski sudac mora biti neovisno prvostupanjsko disciplinsko tijelo. Zahvalio 

je disciplinskom sucu na radu, vjeruje da mu nije bilo lako i da je Saveza prvi put imao suca koji se 

uhvatio posla. Podsjeća da isto tako nije bilo primjereno da je povjerenik 1.HBL-e bio u isto vrijeme i 

predsjednik tijela koje u drugom stupnju o odlučuje o odlukama koje su donesene u prvom stupnju. 

Izvješće Disciplinskog suca PRIHVAĆENO JE VEĆINOM GLASOVA. 

 

ZA 17   članova       PROTIV 5    članova               SUZDRŽANI   2      člana 

 

 

              3.8.  Izvješće predstavnika HBS-a u HOO-u (D.Ćuška) 

Izvješće predstavnika HBS-a u HOO-u PRIHVAĆENO JE VEĆINOM GLASOVA. 

ZA 22   članova       PROTIV 0    članova               SUZDRŽANI   2      člana 

 

AD 4.      Razrješenje predsjednika, dopredsjednika i članova Izvršnog odbora Saveza 

Na upit Predsjednika tko je za razrješenje predsjednika, dopredsjednika i članova Izvršnog i 

Nadzornog odbora, PREDSTAVNICI U SKUPŠTINI DONIJELI SU JEDNOGLASNO ODLUKU O 

RAZRJEŠENJU.  

D.Putica zahvalio je svima na suradnji u dvogodišnjem mandatu, budućem predsjedniku zaželio puno 

uspjeha i zatim odstupio sa mjesta predsjedavajućeg. 
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II.  IZBOR PREDSJEDNIKA, DOPREDSJEDNIKA I ČLANOVA IZVRŠNOG ODBORA                            

OD 2017. DO 2021. GODINE 

Do izbora novih tijela Saveza za mandatno razdoblje od 2017. – 2021. sjednicom predsjedava najstariji 

predstavnik u Skupštini M.Milanović-Litre. 

AD 5.   Verifikacija mandata predstavnika u Skupštini Hrvatskog boćarskog saveza za mandatno 

razdoblje 2017. – 2021. 

 

K.Klarić je ispred Komisije za verifikaciju mandata potvrdio da je na sjednici prisutno 29 delegata od 

30 (26 delegata + 3 zamjenska delegata) za novo mandatno razdoblje: 

BS Dubrovačko-neretvanske županije – NIKO PAVLOVIĆ, MARKICA DODIG I  MATO  MILOSLAVIĆ 

Zagrebački boćarski savez –MARIO MILANOVIĆ-LITRE I PETAR BULJAT 

BS Zadarske županije – TOMISLAV ĆURKO, ŽELJKO SABALIĆ (zamjena za DAMIRA JORDANA) I 

NEDILJKO VRSALJKO 

BS Vukovarsko-srijemske županije – DRAŽEN KOVAČEVIĆ I ŽELJKO BURGER 

BS Šibensko-kninske županije – JOSO BAŠIĆ I RAJKO ŽIŽIĆ (odsutan, bez zamjene) 

BS Primorsko-goranske županije – SERĐO SAMBLIĆ, DINO BLEČIĆ, SANDRO GULJA, VIVIANA 

MARTINIĆ, MARIJAN ČANČAREVIĆ (zamjena za VJEKOSLAVA MATETIĆA) 

BS Osječko-baranjske županije – KREŠO TROSKOT I JAKOV ČOVIĆ 

Istarski boćarski savez – FRANKO BUDA, KRISTIJAN KLARIĆ, DENIS PERŠIĆ, TANJA GRUBIŠA, 

NEREO FABLE I LORIS MATKOVIĆ 

BS Brodsko-posavske županije – IVAN MATEKALO 

BS Splitsko-dalmatinske županije – ANTE JURJEVIĆ, MATEJAS JOZIPOVIĆ I TONĆI KRAGIĆ 

BS Zagrebačke županije – JOSIP BILIĆ (zamjena za STIPICU RAVANČIĆA) 

Predsjedavajući Milanović-Litre je po izvješću Komisije za verifikaciju mandata potvrdio da su 
sve odluke ove Skupštine pravovaljane. 

Prije prelaska na daljnje točke dnevnog reda Predsjedavajući Milanović-Litre je napomenuo da je 

nemoguće da biramo predsjednika Saveza među kandidatima od kojih je jedan zamjena nekom 

drugom predstavniku u Skupštini misleći na Marijana Čančarevića koji je zamjena za Vjekoslava 

Matetića redovnog predstavnika BS PGŽ u novom mandatu. 

Uslijedila je žustra rasprava u kojoj su sudjelovali S.Linić, S.Gulja, M.Jozipović, J.Bilić i davali različita 

tumačenja po pitanju izbora zamjenskog člana za predsjednika Saveza. 

Na kraju se za riječ javio M.Čančarević i pozdravio sve prisutne, obrazložio motive i glavne stavke 

svog programa kao predsjedničkog kandidata te na odustao od kandidature i svoju podršku za izbor 

predsjednika javno dao T.Ćurku. 

K.Klarić je zahvalio M.Čančareviću što je svojim  istupom razriješio neugodnu raspravu i situaciju, ali 

je također potvrdio da nam se ovakve situacije ne smiju ponavljati. Predsjednik se može birati samo 

između redovnih predstavnika u Skupštini. 
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M.Jozipović predlaže ukidanje institucije zamjenskog predstavnika, ili jesi ili nisi predstavnik/delegat. 

S.Gulja  predlaže za sljedeću sjednicu Skupštine da se pripreme izmjene i dopune Statuta u čl.57 – da 

se predsjednik Saveza bira iz redova redovnih predstavnika. 

AD  6.1. Predstavljanje kandidata za predsjednika Saveza 
 

Uz suglasnost svih prisutnih, kandidati za predsjednika predstavili su se po abecednom redu. 
 
T.Ćurko obratio se predstavnicima, ukratko izložio glavne smjernice svog programa i zatražio 

podršku od svih, da njegov izbor konsenzus svih prisutnih predstavnika da može suvereno upravljati 

Savezom. 

M.Milanović-Litre obratio se predstavnicima, iznio svoj životopis, ponovio glavne smjernice svog 

programa i ono što je iz programa izostavljeno, a to je izmjena u Statutu da se predsjednika Saveza bira 

javnim glasovanjem na sjednici Skupštine. 

D.Putica postavlja pitanja M.Milanoviću-Litri vezana za njegovu kandidaturu za programe HOO-a za 

sufinanciranje trenera, kada je i kako postao izbornik ženske reprezentacije HBS-a. 

D.Kovačevića zanima na koji način i s kim je M.Milanović-Litre mislio izgraditi dvoranu u Vukovaru o 

čemu govori u svom programu, a do sada nije razgovarao ni s kim u BS Vukovarsko-srijemske 

županije. 

M.Milanović-Litre odgovara D.Kovačeviću da je u njegovom programu navedeno da će se on zalagati 

ako bude izabran, da se Kup Hrvatske uvijek igra u Vukovaru, da se za tu prigodu izgradi dvorana i da 

to natjecanje nosi ime Kup Hrvatske „Blago Zadro“, a da se Kup za 2017.godinu organizira u Zagrebu. 

Sredstva će se potraživati iz proračuna, od braniteljskih udruga, sponzora, a zašto bi to radio, zato da 

se boćanje utvrdi i vrati i u Slavoniju. 

M.Jozipović uputio je pitanje obojici kandidata koliko će novaca donatorskih ili sponzorskih donijeti 

Savezu u svakoj godini mandata? 

M.Milanović odgovara da je i u svom planu naveo da će se svake godine on kao predsjednik odreći 

5.000,00 kn i članovi IO-a po 3.000,00 kn i da će kao predsjednik radit na tome da se poveća 

prihodovna strana računa Saveza, a članovi IO-a imat će također svoje obveze tijekom godine koje bi 

morali ispuniti. 

T.Ćurko odgovara kako nema u planu nametati nekome da se nečega odriče, već da je kao predsjednik 

sam odgovoran da donese novce, svojim vezama i poznanstvima u HOO-u, u gospodarstvu, SDUŠ-u. 

M.Dodig uputio je pitanje obojici kandidata kakve imaju planove po pitanju zaštite igrača i njihovih 

ugovora, pitanja uvođenja dodatnih prelaznih rokova kako bi igrači imali mogućnost dodatne 

financijske zarade, što bi svakako pridonijelo motivaciji igrača? 

T.Ćurko je suglasan s idejom da postaje tzv.mini prelazni rokovi, a što se tiče ugovora, to je više stvar 

dogovora između klubova i igrača, svakako bi trebalo provjeriti s pravne strane kakva je danas 

situacija po tom pitanju. 

M.Milanović-Litre podsjeća da je pitanje prelazaka regulirano Pravilnikom o registraciji igrača, a za 

mini prelazni rok je suglasan ako za to postoji odluka Skupštine. Što se tiče međusobnih prava igrača i 

klubova smatra da to ne bi trebalo biti predmetom Skupštine HBS-a. 

 
 
        AD 6.2. Glasovanje  
 
Po završetku rasprave pristupilo se tajnom glasovanju za izbor predsjednika. 

U jednom dijelu dvorane pripremljeno je mjesto za glasanje, a  članovi Verifikacijske komisije pristupili 

su podjeli glasačkih listića i kontroli glasovanja. 
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        AD 6.3.  Izvješće Verifikacijske komisije o glasovanju za izbor predsjednika 
 
K.Klarić ispred Verifikacijske komisije potvrđuje da nema nevažećih listića, da je glasovanju pristupilo 
29 predstavnika i da je rezultat glasovanja: 
 
Tomislav Ćurko – 23 glasa 
Mario Milanović-Litre – 6 glasova 

 
Skupština je potvrdila da je TOMISLAV ĆURKO predsjednik Hrvatskog boćarskog saveza za 
mandatno razdoblje od 2017. – 2021.godine. 

 
T.Ćurko zahvalio je predstavnicima na izboru. 
 

AD 7.   Izbor dopredsjednika Saveza  (čl.57 Statuta) 

 
T.Ćurko predložio je Denisa Peršića za dopredsjednika Saveza. 

ZA 24   članova       PROTIV 2   člana              SUZDRŽANI   0     člana 

 

DENIS PERŠIĆ većinom glasova izabran je za DOPREDSJEDNIKA SAVEZA za mandatno razdoblje 
od 2017. – 2021.godine. 
  

              AD 8.   Izbor članova Izvršnog odbora (čl.48 Statuta) 

 

T.Ćurko predložio je listu kandidata za članove Izvršnog odbora, pristupilo se tajnom glasovanju, 

Verifikacijska komisija potvrdila je da je glasovalo 26 predstavnika i da je 26 važećih listića. 

 

Rezultati glasovanja su: 

 

Loris Matković i Luko Hendić – po 26 glasova ZA 

Siniša Stipić i Serđo Samblić –  po 25 glasova ZA 

Krešo Troskot – 24 glasa ZA 

Dino Blečić – 23 glasa ZA 

Jure Maglić – 20 glasova ZA 

 

ČLANOVI IZVRŠNOG ODBORA U NOVOM MANDATU SU: 

Tomislav Ćurko – predsjednik,  

Denis Peršić – dopredsjednik,  

Loris Matković, Luko Hendić, Siniša Stipić, Serđo Samblić, Krešo Troskot, Dino Blečić i Jure 

Maglić. 

 

                     AD 9.       Izbor članova Nadzornog odbora (čl. 64. Statuta) 

 

D.Peršić je predložio Lucijana Ujčića za predsjednika Nadzornog odbora – JEDNOGLASNO 

PRIHVAĆENO. 

 

Ž.Sabalić predložio je Vjekoslava Bačića za člana Nadzornog odbora – JEDNOGLASNO 

PRIHVAĆENO. 

 

S.Linić predložio je Renatu Ševerdiju za članicu Nadzornog odbora – JEDNOGLASNO PRIHVAĆENO. 

 



 

Izvještajno-izborna sjednica Skupštine HBS-a od 8.4.2017. Stranica 9 
 

 

IV. PLANSKI DIO SKUPŠTINE 

 

      AD 10.   Izmjene i dopune Financijskog plana za 2017.godinu 

 

Glavna tajnica je u prijedlogu izmjena i dopuna Financijskog plana za 2017.godinu, u 

dogovoru s T.Ćurkom predložila uvođenje naknade za rad komisija IO-a i Disciplinskog suca, 

povećanje naknada za voditelje HB liga (zbog povećanja poslova i odgovornosti na unosu 

podataka u službenu aplikaciju HBS-a), povećanje naknade za povjerenike za suđenje. 

 

Prijedlog: povećanje za 500,00 kn neto godišnje naknade za voditelje HB liga. 

ZA 23  članova       PROTIV 2   člana              SUZDRŽANI   1     član 

 

VEĆINOM GLASOVA donesena je sljedeća odluka: 

Iznosi neto godišnjih naknada za voditelje HB liga: 

1.HBL – 2.500,00 neto 

2. HB lige – 2.200,00 neto 

3. HB lige – 2.000,00 neto 

HŽBL – 2.000,00 neto 

 

Prijedlog : povećanje za 300,00 kn neto godišnje naknade za povjerenike za suđenje 

ZA 22  članova       PROTIV 2   člana              SUZDRŽANI   2     član 

 

VEĆINOM GLASOVA donesena je sljedeća odluka: 

Iznos neto godišnjih naknada za povjerenike za suđenje: 

1.HBL – 1.500,00 kn 

2.HBL – sjever – 1.500,00 kn 

3.HBL – jug – 1.500,00 kn 

 

Prijedlog:uvođenje naknade za rad Disciplinskog suca i komisija IO-a 

ZA 23  članova       PROTIV 1  člana              SUZDRŽANI   2     član 

 

VEĆINOM GLASOVA donesena je sljedeća odluka: 

Iznos od 20.000,00 kn određen je u 2017.godini za naknade za rad Disciplinskog suca i 

voditelje komisija Izvršnog odbora. Naknade će biti isplaćene sukladno ugovoru o 

djelu. 

 

Prijedlog: datum uplate klupske članarine za sezonu 2017./2018. 

ZA 23  članova       PROTIV 2  člana              SUZDRŽANI   1     član 

 

VEĆINOM GLASOVA donesena je sljedeća odluka: 

Rok za uplatu klupske članarine za sezonu 2017./2018. 

1.HBL – do 1.10.2017.godine 

2.HBL – jug – do 1.10.2017.godine (napomena – ako kalendar ostane kao do sada) 

2.HBL- sjever, sve 3.HBL-e, HŽBL  i županijske lige – do 31.1.2018.godine 
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Prijedlog: datum uplate osobne članarine za sezonu 2017./2018. 

ZA 26  članova       PROTIV 0  člana              SUZDRŽANI   0     član 

 

JEDNOGLASNA ODLUKA: 

 

Osobna članarina za sezonu 2017./2018.godinu mora biti uplaćena do 1.9.2017.godine. 

 

Prijedlog: datum uplate sudačke članarine 

ZA 23  članova       PROTIV 2  člana              SUZDRŽANI   1    član 

 

VEĆINOM GLASOVA donesena je sljedeća odluka: 

 

Sudačka članarina za 2017.godinu mora biti uplaćena do 31.12.2017.godine. 

 

FINANCIJSKI PLAN ZA 2017.GODINU SA IZMJENAMA I DOPUNAMA USVOJEN JE VEĆINOM 

GLASOVA. 

 

ZA 23  članova       PROTIV 1  člana              SUZDRŽANI   2    član 

 

 

AD 11.  Izmjene i dopune Poslovnika o radu Skupštine 

 

JEDNOGLASNOM ODLUKOM predstavnika prijedlog izmjena i dopuna Poslovnika o radu 

Skupštine šalje se na raspravu županijskim savezima i za usvajanje na sljedećoj  

sjednici Skupštine. 

 

          AD 12. Zahtjev ZUB-a za primanje u članstvo HBS-a 

 

D.Perica ispred Zagrebačke udruge boćara ukratko je predstavio udrugu koju predstavlja i 

njihov zahtjev za učlanjenje u Savez. 

Nakon kraće rasprave u kojoj su sudjelovali A.Jurjević, N.Pavlović, T.Ćurko, donesena je 

VEĆINOM GLASOVA sljedeća odluka: 

 

ZA 25  članova       PROTIV 0  člana              SUZDRŽANI   1    član 

 

Sukladno čl.16 Statuta Hrvatskog boćarskog saveza, Zagrebačka udruga boćara - ZUB 

(OIB67367080846) primljena je u članstvo Hrvatskog boćarskog saveza. 

Zagrebačka udruga boćara pravo glasa u Skupštini HBS-a može ostvariti preko svog 

predstavnika, tj. županijskog saveza kojem teritorijalno pripada. 

 

         AD 13.   Razno 

Nije bilo tema za raspravu. 

 



 

Izvještajno-izborna sjednica Skupštine HBS-a od 8.4.2017. Stranica 11 
 

 

 

 


